
 

  
 

 

          ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

           VІІ скликання 
 

              П Р О Т О К О Л 

 

26 лютого 2020  року                    м. Черкаси                                              № 35 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

Всього членів комісії – 6 

 

ПРИСУТНІ – 6: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В.,  Кашко О.М.,  Коваленко В. М., Озірний О.А. 

     

ВІДСУТНІ –    

 

Запрошені (список додається). 

В засіданні взяли участь: 

Підгорний А.В. – голова Черкаської обласної ради; 

Тарасенко В.П. – перший заступник голови Черкаської обласної ради.  

 

 Доманський В. М. запропонував внести зміни до порядку денного засідання  

постійної комісії. У зв’язку з відсутністю матеріалів питання  "Про стан розвитку 

в Черкаській області важливих суб’єктів соціальної сфери: аматорських 

футбольних клубів МСК "Дніпро", "Альтаїр" Драбів, "Златокрай" Золотоноша, 

"Росава" ОТГ Степанці, "Черкащина-Академія" ОТГ Білозір’я та інших, а також 

єдиного професійного футбольного клубу "Черкащина" та додаткові заходи по 

їх організаційній, партнерській та рекламно-інформаційній підтримці" зняти з 

розгляду та за умови надходження матеріалів розглянути його 06.03.2020. 

 Товстопят Л.М.  попросила включити до порядку денного розгляд питань 

"Про внесення змін до Програми розвитку інформаційного простору Черкаської 

області на 2019 – 2023 роки" та "Про внесення змін до обласної програми 

розвитку громадянського суспільства на період до 2020 року" 

 

Голосування за внесення змін до  порядку денного засідання постійної комісії: 

 

"За" - 6 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 1. Про зміну найменування комунального вищого навчального закладу 

"Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж   ім. Т.Г. Шевченка Черкаської 

обласної ради"  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 2. Про зміну найменування комунального закладу "Канівська 

загальноосвітня санаторна школа-інтернат I-III ступенів Черкаської обласної 

ради"  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 3. Про зміну найменування комунального закладу "Шполянська 

загальноосвітня санаторна школа-інтернат Черкаської обласної ради"  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 4. Про зміну найменування Золотоніської спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату Черкаської обласної ради  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 5. Про зміну найменування комунального закладу Смілянська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради" 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 6. Про зміну найменування Черкаської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату I-II ступенів Черкаської обласної ради  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 
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 7. Про зміну найменування Тальнівської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату I-III ступенів Черкаської обласної ради  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 8. Про зміну найменування Золотоніської загальноосвітньої санаторної 

школи-інтернату I-III ступенів Черкаської обласної ради  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 9. Про зміну найменування комунального закладу "Михайлівська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Черкаської обласної ради" 
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 10. Про зміну найменування Ладижинської спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату Черкаської обласної ради  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 11. Про зміну найменування комунального закладу "Бабанської спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат I-II ступенів Черкаської обласної ради"  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 12. Про зміну найменування Вільшанської спеціальної загальноосвітньої 

школи-інтернату Черкаської обласної ради  
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 13. Про зміну найменування комунального закладу "Черкаська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат I-III ступенів Черкаської обласної ради" 
Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  
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Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

14. Про внесення змін до обласної цільової програми забезпечення 

збереженості документів Національного архівного фонду на 2011 – 2020 роки  

Доповідає: 

Клименко   

Тетяна Анатоліївна  
- директор Державного архіву Черкаської області 

15. Про внесення змін у додаток до обласної програми підтримки закладів 

вищої освіти Черкаської області на 2015-2024 роки  
Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 

 16. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2020 рік  

Доповідає: 
Карманнік 

Роман Володимирович 

- заступник голови обласної державної 

адміністрації  
 17. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік  
Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації 

18. Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.06.2012  № 16-10/VI 

"Про заснування обласної стипендії перспективним  та провідним спортсменам 

області"  
Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

обласної державної адміністрації 

 19. Про хід виконання обласної цільової програми "Інноваційні школи 

Черкащини" на період до 2020 року  
Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 
 

 20. Про хід виконання обласної цільової програми забезпечення 

збереженості документів Національного архівного фонду на 2011-2020 роки  

Доповідає: 

Клименко   

Тетяна Анатоліївна  

- директор Державного архіву Черкаської області 

 21. Про хід виконання програми впровадження у навчально-виховний 

процес інформаційно-комунікаційних технологій "Сто відсотків"  
Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 
 

 22. Про хід виконання обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року  
Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 
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 23. Про хід виконання обласної програми розвитку дошкільної освіти на 

період до 2022 року  
Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 
 

 24. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-17/VIІ "Про 

обласну програму "Шкільний автобус" на 2016 – 2020 роки" 

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації 
 

 25. Про виконання та погодження зняття з контролю рішення обласної ради 

від 19.02.2016 №3-20/VIІ "Про затвердження Програми правової освіти 

населення  Черкаської області на 2016- 2020 роки"  
Доповідає:   

Сташенко  

Наталія Іванівна  

- головний спеціаліст відділу державної 

реєстрації нормативно правових актів 

Центрального Міжрегіонального Управління 

Міністерства юстиції (м. Київ) 

 26. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-5/VI "Про 

обласну програму профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 

2015 – 2020 роки"  
Доповідає: 

Самохвастовська  

Алла Іванівна 

- головний спеціаліст відділу організації надання 

медичної допомоги дорослому населенню, 

матерям та дітям управління охорони здоров'я 

обласної державної адміністрації 

 27. Про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VIІ "Про 

Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами 

у Черкаській області на 2016 – 2020 роки"  

Доповідають: 

Банделюк  

Ганна Іванівна 

- начальник відділу енергетики, енергозбереження та 

експлуатації об’єктів житлово – комунального 

господарства управління житлово – комунального 

господарства Департаменту інфраструктури, розвитку та 

утримання мережі автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення облдержадміністрації 

Бережна  

Альона Миколаївна 

 заступник начальника управління – начальника відділу 

економічного аналізу Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 

 28. Про хід виконання програми розвитку боксу в Черкаській області  на 

2018-2022 роки  
Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

обласної державної адміністрації 
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 29. Про хід виконання обласної соціальної програми протидії торгівлі 

людьми  на період до 2020 року 

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

обласної державної адміністрації 

 30. Про хід виконання обласної програми розвитку футболу в Черкаській 

області  
Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

обласної державної адміністрації 

 31. Про хід виконання Програми розвитку інформаційного простору 

Черкаської області  на 2019 – 2023 роки  
Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 32. Про хід виконання Програми поповнення бібліотечних фондів у 

Черкаській області  на 2018 – 2023 роки  
Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 33. Про хід виконання Програми підтримки діяльності осередків 

національних творчих спілок Черкаської області  на 2017 – 2021 роки  
Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 34. Про хід виконання обласної програми поліпшення кінообслуговування 

населення на 2014 – 2020 роки  
Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 35. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.03.2017 № 13-3/VII "Про 

заходи з відзначення 100 – річчя подій Української революції 1917 - 1921 років"  

Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 36. Про розгляд звернення Стадника В.В. про розвиток народних та 

художніх промислів у області  

Доповідають: 
Доманський  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 37. Про внесення змін до Програми розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2019 – 2023 роки 
Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 
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 38. Про внесення змін до обласної програми розвитку громадянського 

суспільства на період до 2020 року 
Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації 

 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального вищого навчального закладу "Корсунь -

Шевченківський педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної 

ради" та зазначив, що, змінами  передбачається приведення найменування 

юридичної особи у відповідність до вимог Закону України "Про загальну 

середню освіту" та встановити правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального вищого навчального закладу "Корсунь -

Шевченківський педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної 

ради" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального закладу "Канівська загальноосвітня 

санаторна школа-інтернат I-III ступенів Черкаської обласної ради" та зазначив, 

що, змінами передбачається приведення найменування юридичної особи у 

відповідність до вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та 

встановити правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального закладу "Канівська загальноосвітня санаторна 

школа-інтернат I-III ступенів Черкаської обласної ради" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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3.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального закладу "Шполянська загальноосвітня 

санаторна школа-інтернат Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  

передбачається приведення найменування юридичної особи у відповідність до 

вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та встановити 

правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального закладу "Шполянська загальноосвітня санаторна 

школа-інтернат Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Золотоніської спеціальної загальноосвітньої школи-

інтернату Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  передбачається 

приведення найменування юридичної особи у відповідність до вимог Закону 

України "Про загальну середню освіту" та встановити правонаступництво її прав 

та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування Золотоніської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату 

Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального закладу Смілянська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що, змінами  передбачається приведення найменування юридичної 

особи у відповідність до вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та 

встановити правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального закладу Смілянська спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради" та рекомендувати                   

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Черкаської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату   

I-II ступенів Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  передбачається 

приведення найменування юридичної особи у відповідність до вимог Закону 

України "Про загальну середню освіту" та встановити правонаступництво її прав 

та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування Черкаської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату                 

I-II ступенів Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду                              

на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Тальнівської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату 

I-III ступенів Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  передбачається 

приведення найменування юридичної особи у відповідність до вимог Закону 

України "Про загальну середню освіту" та встановити правонаступництво її прав 

та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування Тальнівської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату                  

I-III ступенів Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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8.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Золотоніської загальноосвітньої санаторної школи-

інтернату I-III ступенів Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  

передбачається приведення найменування юридичної особи у відповідність до 

вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та встановити 

правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради ""Про зміну 

найменування Золотоніської загальноосвітньої санаторної школи-інтернату          

I-III ступенів Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального закладу "Михайлівська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат Черкаської обласної ради" та зазначив, що, 

змінами  передбачається приведення найменування юридичної особи у 

відповідність до вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та 

встановити правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального закладу "Михайлівська спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Ладижинської спеціальної загальноосвітньої школи-

інтернату Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  передбачається 

приведення найменування юридичної особи у відповідність до вимог Закону 

України "Про загальну середню освіту" та встановити правонаступництво її прав 

та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування Ладижинської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату 

Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального закладу "Бабанської спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат I-II ступенів Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що, змінами  передбачається приведення найменування юридичної 

особи у відповідність до вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та 

встановити правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального закладу "Бабанської спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат I-II ступенів Черкаської обласної ради" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування Вільшанської спеціальної загальноосвітньої школи-

інтернату Черкаської обласної ради" та зазначив, що, змінами  передбачається 

приведення найменування юридичної особи у відповідність до вимог Закону 

України "Про загальну середню освіту" та встановити правонаступництво її прав 

та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування Вільшанської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату 

Черкаської обласної ради" та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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13.СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

зміну найменування комунального закладу "Черкаська спеціальна 

загальноосвітня школа-інтернат I-III ступенів Черкаської обласної ради". та 

зазначив, що, змінами  передбачається приведення найменування юридичної 

особи у відповідність до вимог Закону України "Про загальну середню освіту" та 

встановити правонаступництво її прав та обов’язків. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про зміну 

найменування комунального закладу "Черкаська спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат I-III ступенів Черкаської обласної ради". та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

14.СЛУХАЛИ: 

Клименко Т.А.., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення змін до обласної цільової програми забезпечення збереженості 

документів Національного архівного фонду на 2011 – 2020 роки" та зазначила, 

що, даними змінами передбачається проведення поточного ремонту покрівлі 

будівель державного архіву області по вулиці Благовісній, 244-а та Максима 

Залізняка, 12. 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до 

обласної цільової програми забезпечення збереженості документів 

Національного архівного фонду на 2011 – 2020 роки" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
  

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

15.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради 

"Про внесення змін у додаток до обласної програми підтримки закладів вищої 

освіти Черкаської області на 2015-2024 роки" та зазначив, що зміни ініційовані 

для покращення матеріально-технічної бази психологічного факультету, 

навчально-наукового центру "Медичний інститут" Черкаського національного 

університету імені Богдана Хмельницького. 
 

Проект  рішення додається. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення 

змін у додаток до обласної програми підтримки закладів вищої освіти Черкаської 

області на 2015-2024 роки" та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Стеценко В.Б., який поінформував про проект рішення обласної ради "Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік" 

та зазначив, що Програма включає комплекс заходів, спрямованих на проведення 

подальших децентралізаціних процесів, зокрема  об’єднання громад, посилення 

тенденцій економічного зростання, підвищення якості освіти й медичного 

обслуговування, рівня соціального захисту, реформування житлово-

комунального  господарства та підвищення рівня життя населення. Також, 

ознайомив членів комісії зі змінами та доповненнями, які вносяться до 

зазначеного проєкту рішення. 

Проект  рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради "Про Програму 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

"Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік" та зазначила, що 

бюджет Черкаської області на 2019 рік виконано. Видатки на утримання установ 

та закладів освіти зросли у порівнянні з минулим роком на 9,6 відсотків, охорони 

здоров’я на 12,6 відсотків, соціального захисту та соціального забезпечення – 

24,1 відсоток, культури і мистецтва – 12,5 відсотків, фізичної культури і спорту 

–9,9 відсотків. На реалізацію окремих програм з обласного бюджету головними 

розпорядниками коштів використано 603 967,1 тис. грн. 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 
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ВИРІШИЛИ:  рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради проект рішення обласної ради "Про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2019 рік". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

18.СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про проект рішення обласної ради 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-10/VI "Про 

заснування обласної стипендії перспективним  та провідним спортсменам 

області" та зазначив, що  зміни стосуються пункт 6 Положення про обласну 

стипендію перспективним  та провідним спортсменам області, який викладається  

в новій редакції.  Також, змінами затверджено  новий склад комісії з проведення 

конкурсу на здобуття стипендії перспективним та провідним спортсменам 

області. 
 

Проект  рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення 

змін до рішення обласної  ради від 26.06.2012 № 16-10/VI" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

19.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання обласної 

цільової програми "Інноваційні школи Черкащини" на період до 2020 року та 

зазначив, що з даного питання підготовлено проект рішення обласної ради. 
 

Інформація та проект  рішення додаються. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію "Про хід виконання обласної цільової програми 

"Інноваційні школи Черкащини" на період до 2020 року" взяти до відома. 

2. Підтримати запропонований проєкт рішення обласної ради "Про хід 

виконання обласної цільової програми "Інноваційні школи Черкащини" на 

період до 2020 року" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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20.СЛУХАЛИ: 

Клименко Т.А.., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 29.04.2011 № 5-5/VI "Про обласну цільову програму забезпечення 

збереженості документів Національного архівного фонду на 2011-2020 роки" та 

зазначила, що, рішенням Черкаської обласної ради від 25.10.2019 виділено 

кошти для поточного ремонту покрівлі будівлі державного архіву області 

здійснення якого передбачено Програмою у 2019 році, ремонт буде проведено у 

2020 році. 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію  про хід виконання рішення обласної ради від 29.04.2011 

№ 5-5/VI "Про обласну цільову програму  забезпечення збереженості документів 

Національного архівного фонду на 2011-2020 роки" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                               

від 29.04.2011 № 5-5/VI "Про обласну цільову програму забезпечення 

збереженості документів Національного архівного фонду на 2011-2020 роки". 
  

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

21.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 14.12.2011 № 10-2/VI "Про обласну програму впровадження                                 

у навчально-виховний процес загальноосвітніх навчальних закладів 

інформаційно-комунікаційних технологій "Сто відсотків" на період                                    

до 2015 року" (зі змінами) та зазначив, що станом на 01.01.2020 у закладах 

загальної середньої освіти області за рахунок різних джерел фінансування 

встановлено 17 518 одиниць комп'ютерної техніки, у тому числі 866 навчальних 

комп'ютерних комплексів. 

На один комп'ютер в області припадає 5 учнів 1-11 класів, 4 учні 1-4 класів 

та 5 учнів 5-11 класів. 

Упродовж 2019 року за кошти місцевих бюджетів та спонсорські кошти 

придбано 2 528 одиниць сучасних комп'ютерів. 

Усі 556 закладів загальної середньої освіти підключені до мережі Інтернет 

та створено власні сайти. 
 

Інформація  додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію Департаменту освіти і науки обласної державної 

адміністрації  про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-2/VI 

"Про обласну програму впровадження у навчально-виховний процес 

інформаційно-комунікаційних технологій "Сто відсотків" взяти до відома. 

https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
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2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                   

від 14.12.2011 № 10-2/VI "Про обласну програму впровадження у навчально-

виховний процес загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-

комунікаційних технологій "Сто відсотків" на період до 2015 року". 

 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

22.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VI "Про обласну програму підвищення 

якості шкільної природничо-математичної освіти на період до 2021 року" та 

зазначив, що у 2019 році в усіх 556 функціонуючих закладах загальноосвітньої 

середньої освіти згідно з освітніми програмами вивчаються предмети 

природничо - математичного циклу, 18 % дітей від загальної кількості учнів 

охоплено поглибленим вивченням предметів (у 2011 році - 16,4 %). Також зріс 

відсоток кількості класів з поглибленим вивченням предметів (у 2011 році - 9,6 

%, у 2019 - 15 %). Найбільше учнів поглиблено вивчають математику (2 138 

особи), біологію (854), фізику (179) і найменше - економіку -(130), географію 

(132). Найбільше учнів сільських шкіл обрали для поглибленого вивчення 

біологію (208), математику (197), найменше - хімію і географію. Під час 

зовнішнього незалежного оцінювання  у 2019 році тести з предметів природничо-

математичного циклу виконали 7 984 осіб, а саме: з математики -2 841, фізики - 

479, хімії - 369, біології - 2 158, географії - 2 137 осіб. 
 

Інформація  додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію Департаменту освіти і науки обласної державної 

адміністрації  про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VI 

"Про обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної 

освіти на період до 2021 року" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                     

від 14.12.2011 № 10-3/VI "Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року". 

 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

23.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 14.12.2011 № 10-1/VI "Про обласну програму розвитку 

дошкільної освіти на період до 2022 року" та зазначив, що станом на 05.01.2020 

в області функціонує 633 заклади дошкільної освіти, з них 206 навчально-

https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
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виховних комплексів "Загальноосвітній навчальний заклад - дошкільний 

навчальний заклад" (у містах - 15, селах - 191), де здобувають дошкільну освіту 

38 941 дитина. Діє 5 закладів дошкільної освіти приватної форми власності. 

Усіма формами дошкільної освіти охоплено 99% дітей віком від 3 до 6 (7) 

років. Відсоток охоплення дітей закладами дошкільної освіти, віком від 3 до 5 

років - 96% (середній по Україні - 88 %). Діти п'ятирічного віку охоплені 

дошкільною освітою стовідсотково. 
 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію Департаменту освіти і науки обласної державної 

адміністрації  про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-1/VI  

"Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на період до 2022 року" взяти 

до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                               

від 14.12.2011 № 10-1/VI "Про обласну програму розвитку дошкільної освіти                   

на період до 2022 року ". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

24.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-17/VIІ "Про обласну програму "Шкільний 

автобус" на 2016 – 2020 роки" та зазначив, що станом на 01.01.2020 в області 

налічується 224 шкільних автобуси, у 2019 році закуплено15 автобусів на умовах 

співфінансування 12 та за кошти місцевих бюджетів 3. 
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію Департаменту освіти і науки обласної державної 

адміністрації  про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016                         

№ 3-17/VIІ "Про обласну програму "Шкільний автобус" на 2016 – 2020 роки"  

взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                              

від 19.02.2016 № 3-17/VIІ "Про обласну програму "Шкільний автобус" на 2016 – 

2020 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Сташенко Н.І., яка поінформувала про виконання рішення обласної ради вiд 

19.02.2016 № 3-20/VІІ "Про затвердження Програми правової освіти населення  

https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
https://www.oblradack.gov.ua/files/docs/10-2-6.zip
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Черкаської області на 2016-2020 роки" та зазначила, що у зв’язку з припиненням 

здійснення повноважень Головним територіальним  управління юстиції у 

Черкаській області щодо виконання функцій з реалізації державної політики у 

забезпеченні координації правової освіти населення пропонується зняти з 

контролю виконання  даного рішення. 
 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд 19.02.2016 

№ 3-20/VІІ "Про затвердження Програми правової освіти населення  Черкаської 

області на 2016-2020 роки"  взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 19.02.2016           

№ 3-20/VІІ "Про затвердження Програми правової освіти населення Черкаської 

області на 2016-2020 роки" у зв’язку з припиненням здійснення повноважень 

ініціатора та розробника Програми. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Самохвастовську А.І., яка поінформувала хід виконання рішення обласної 

ради від 24.04.2015 № 39-5/VI "Про обласну програму профілактики та лікування 

стоматологічних захворювань на 2015 – 2020 роки"  
 

Інформація додається. 

 

Коваленко І.О., який поінформував про стан профілактики та лікування 

стоматологічних захворювань у дітей шкільного віку у сільській місцевості та 

зазначив, що завдяки програмі захворюваність у дітей знизилась на 3-4 відсотка. 

Також наголосив на забезпеченні роботи пересувних стоматологічних 

амбулаторій в сільській місцевості та звернувся до членів постійної комісії з 

пропозицією щодо забезпечення у 2020 році фінансування заходів програми, що 

дозволить продовжити роботу двох пересувних стоматологічних амбулаторій в 

сільській місцевості та зазначив, що для вирішення даного питання  щомісяця з 

квітня по жовтень необхідна сума 60 тис. грн. 

 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015          

№ 39-5/VI "Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015 – 2020 роки"  взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                      

від 24.04.2015 № 39-5/VI "Про обласну програму профілактики та лікування 

стоматологічних захворювань на 2015 – 2020 роки". 

3. Звернутись до голови Черкаської обласної державної адміністрації, 

голови Черкаської обласної ради, управління охорони здоров'я Черкаської 
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обласної державної адміністрації з пропозицією щодо забезпечення у 2020 році 

фінансування заходів програми, що дозволить продовжити роботу двох 

пересувних стоматологічних амбулаторій в сільській місцевості (щомісяця               

з квітня по жовтень необхідна сума 60 тис. грн). 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Бережну А.М.., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної ради 

від 07.10.2016 №9-7/VIІ "Про Програму регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області   на 2016 – 2020 

роки" та зазначила, що у зв’язку з реорганізацією частина функцій, що 

стосуються програми перейшла в інше управління. 

Банделюк Г.І. .., яка поінформувала про хід виконання заходів Програми у 

частині стерилізації безпритульних тварин.  

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію  про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016               

№ 9-7/VIІ "Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2016 – 2020 роки"  взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                

від 07.10.2016 № 9-7/VIІ "Про Програму регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області                               

на 2016 – 2020 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про хід виконання рішення обласної 

ради від 06.07.2018 № 23-13/VIІ "Про програму розвитку боксу в Черкаській 

області  на 2018-2022 роки" та зазначив, що  за звітний період управлінням 

забезпечено проведення 8 обласних змагань, проведено 4 навчально- 

тренувальних збори та забезпечено участь збірних команд області                                            

у 11 всеукраїнських змаганнях. 
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 06.07.2018 

№ 23-13/VIІ "Про програму розвитку боксу в Черкаській області                                       

на 2018-2022 роки"  взяти до відома. 
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2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                              

від 06.07.2018 № 23-13/VIІ "Про програму розвитку боксу в Черкаській області  

на 2018-2022 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про хід виконання рішення обласної 

ради від 07.10.2016 № 9-5/VIІ "Про затвердження обласної соціальної програми 

протидії торгівлі людьми на період до 2020 року" та зазначив, що в області діє 

рада облдержадміністрації з питань сім'ї, гендерної рівності, демографічного 

розвитку та протидії торгівлі людьми, а районах області створено 

мультидисциплінарні робочі групи, щодо порядку взаємодії суб'єктів, які 

здійснюють заходи у сфері протидії торгівлі людьми. В обласній службі 

зайнятості діє система заходів щодо попередження неврегульованої зовнішньої 

трудової міграції та протидії торгівлі людьми.  У 2019 році в області 3 особи, які 

потрапили в ситуацію торгівлі людьми, одержали статус постраждалої 

особи.Станом на 20.01.2020 дані особи не отримали відповідні послуги, оскільки 

двоє перебувають у місцях позбавлення волі в Російській Федерації, одна - не 

з'явилася для оформлення довідки, на зв'язок не виходить, за місцем проживання 

не перебуває. 
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 

№ 9-5/VIІ "Про затвердження обласної соціальної програми протидії торгівлі 

людьми  на період до 2020 року" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                              

від 07.10.2016 № 9-5/VIІ "Про затвердження обласної соціальної програми 

протидії торгівлі людьми на період до 2020 року". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

30. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про хід виконання рішення обласної 

ради від 28.12.2011 № 11-3/VI "Про програму розвитку футболу  в Черкаській 

області  на 2012-2016 роки" (зі змінами та доповненнями) та зазначив, що  з 

метою реалізації Програми та сприяння розвитку футболу в області передбачено 

кошти на виконання обласної програми у 2019 році1 млн. грн. 
 

Інформація додається. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 

№ 11-3/VI "Про програму розвитку футболу в Черкаській області                                        

на 2012-2016 роки" (зі змінами та доповненнями) взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                              

від 28.12.2011 № 11-3/VI "Про програму розвитку футболу в Черкаській області 

на 2012-2016 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

31. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 22.11.2018 № 26-22/VIІ "Про Програму розвитку інформаційного 

простору Черкаської області  на 2019 – 2023 роки"  

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 22.11.2018 

№ 26-22/VIІ "Про Програму розвитку інформаційного простору Черкаської 

області  на 2019 – 2023 роки" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                     

від 22.11.2018 № 26-22/VIІ "Про Програму розвитку інформаційного простору 

Черкаської області  на 2019 – 2023 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 22.11.2018 № 26-23/VIІ "Про Програму поповнення бібліотечних фондів 

у Черкаській області на 2018 – 2023 роки".   
 

Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 22.11.2018 

№ 26-23/VIІ "Про Програму поповнення бібліотечних фондів у Черкаській 

області  на 2018 – 2023 роки" взяти до відома. 
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2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                

від 22.11.2018 № 26-23/VIІ "Про Програму поповнення бібліотечних фондів                   

у Черкаській області  на 2018 – 2023 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 08.09.2017 № 16-21/VIІ "Про Програму підтримки діяльності осередків 

національних творчих спілок Черкаської області  на 2017 – 2021 роки".  
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 08.09.2017 

№ 16-21/VIІ "Про Програму підтримки діяльності осередків національних 

творчих спілок Черкаської області  на 2017 – 2021 роки" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                

від 08.09.2017 № 16-21/VIІ "Про Програму підтримки діяльності осередків 

національних творчих спілок Черкаської області  на 2017 – 2021 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

34. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 30.01.2014 № 28-4/VI "Про Програму поліпшення кінообслуговування 

населення на 2014 – 2020 роки".  
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 

№ 28-4/VI "Про Програму поліпшення кінообслуговування населення на 2014 – 

2020 роки " взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

30.01.2014 № 28-4/VI "Про Програму поліпшення кінообслуговування населення 

на 2014 – 2020 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
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35. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 24.03.2017 № 13-3/VII "Про заходи з відзначення 100 – річчя подій 

Української революції 1917 - 1921 років"  
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:   

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 24.03.2017 

№ 13-3/VII "Про заходи з відзначення 100 – річчя подій Української революції 

1917 - 1921 років" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                      

від 24.03.2017 № 13-3/VII "Про заходи з відзначення 100 – річчя подій 

Української революції 1917 - 1921 років". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

36. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який поінформував про доручення голови обласної ради, 

щодо розгляду на засіданні постійної комісії  звернення Стадника В.В. про 

розвиток народних та художніх промислів у області та надав слово заявнику. 
 

Стадника В.В., який зазначив, що неодноразово звертався до Департаменту 

культури та взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації щодо розробки 

обласної програми підтримки народних художніх промислів  та підтримки 

творчої спілки "Народних та художніх промислів". 
 

 Товстопят Л.М., яка зазначила, що з метою вирішення порушеного 

Стадником В. В. питання та розробки обласної програми підтримки народних 

художніх промислів творчій спілці "Народних художніх промислів" необхідно 

отримати відповідний статус. Для отримання статусу осередку, підприємства, 

майстра народних художніх промислів необхідно порушити відповідне 

клопотання перед Національною спілкою майстрів народного мистецтва України 

та подати відповідні документи. Також зазначила, що станом на сьогодні у 

Черкаській області немає жодного атестованого осередку, підприємства, майстра 

народних художніх промислів і що Стаднику В. В. неодноразово пропоновано 

налагодити співпрацю із обласним осередком Національної спілки майстрів 

народного мистецтва України та пройти необхідну атестацію.  
 

 Веретільник В.В., який запропонував Стаднику В.В. вирішити питання 

статусу творчої спілки "Народних художніх промислів" відповідно до вимог 

чинного законодавства. 
 

Голосування не проводилося. 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 
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37. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

"Про внесення змін до Програми розвитку інформаційного простору Черкаської 

області на 2019 – 2023 роки"  та зазначила, що у зв’язку із змінами у структурі 

обласної державної адміністрації, а саме створення Управління комунікацій 

обласної державної адміністрації виникла потреба щодо внесення змін до 

Програми.  

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення 

змін до Програми розвитку інформаційного простору Черкаської області на 2019 

– 2023 роки" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

38. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

"Про внесення змін до обласної програми розвитку громадянського суспільства 

на період до 2020 року" та зазначила, що у зв’язку із змінами у структурі обласної 

державної адміністрації, а саме створення Управління комунікацій обласної 

державної адміністрації виникла потреба щодо внесення змін до Програми.  
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення 

змін до обласної програми розвитку громадянського суспільства на період до 

2020 року" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

                   "За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                       В. ДОМАНСЬКИЙ 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                 О. КОВБОША 
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Список запрошених  
 

1. БАНДЕЛЮК 

Ганна Іванівна 

- начальник відділу енергетики, енергозбереження та 

експлуатації об’єктів житлово – комунального 

господарства управління житлово – комунального 

господарств Департаменту інфраструктури, 

розвитку та утримання мережі автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення 

облдержадміністрації 

2. БЕРЕЖНА 

Альона Миколаївна 

- заступника начальника управління – начальника 

відділу економічного аналізу Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації 

3. ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- т. в. о. директор Департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації 

4. ДЕМЧЕНКО 

Алла Миколаївна 

- директор комунального підприємства 

«Черкасиоблкіно» 

5. ЗЕЛЕНСЬКИЙ 

Максим Васильович  

- начальник управління у справах сім’ї, молоді та 

спорту облдержадміністрації  

6. КАРМАННІК 

Роман Володимирович 

- заступник голови облдержадміністрації 

7. КРАВЧЕНКО  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів Черкаської 
облдержадміністрації 

8. КЛИМЕНКО   

Тетяна Анатоліївна  
- директор Державного архіву Черкаської області 

9. ЛАШКУЛ 

Володимир Григорович 

- депутат Черкаської обласної ради  

10. САМОХВАСТОВСЬКА 

Алла Іванівна 
- начальник управління охорони здоров'я 

облдержадміністрації 

11. СТАШЕНКО 

Наталія Іванівна 

- головний спеціаліст відділу державної реєстрації 

нормативно правових актів Центрального 

Міжрегіонального Управління Міністерства юстиції 

(м. Київ) 

12. СТЕЦЕНКО  

Василь Борисович 

- заступник директора Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

13. СТАДНИК 

Володимир 

Володимирович 

- голова творчої спілки народних та художніх 

промислів 

14. ПЕТРОВ 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого апарату 

обласної ради  

15. ТОВСТОПЯТ 

Людмила Миколаївна 
 

- в. о. директора Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

16. ФОЩІЙ   

Володимир Григорович 

- перший заступник голови федерації футболу 

Черкаської області 
 

 

  


